
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

1 
 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

Twee dagen, heenreis op 4 december en terugreis op 5 december 
 
 

MET WELK(E) VERVOERSMIDDEL(EN) IS DE REIS GEMAAKT?  

Trein & Taxi 
 

INDIEN VLIEGTUIG BIJ EEN BESTEMMING DIE BINNEN 8 UUR PER TREIN OF BUS 
BEREIKBAAR IS: VERMELDING EN TOELICHTING UITZONDERLIJKE SITUATIE  

N.v.t. 
 
 

WAT IS AANTAL AFGELEGDE KILOMETERS PER VERVOERSMIDDEL EN DE UITSTOOT VAN 
CO2-EQUIVALENTEN PER VERVOERSMIDDEL  

Trein van Rotterdam naar Parijs en retour: 373 km x 2 = 746 
Volgens ecotree.green staat dit gelijk aan 1KG co2 uitstoot. 
 
Taxi van Gare du Nord naar Hotel Passy Eiffel en retour: 6,7 km x 2 = 13,4 
Volgens ecotree.green staat dit gelijk aan 4KG co2 uitstoot. 
 
Van het hotel naar het evenement ben ik lopend gegaan. 
 
In totaal heeft er dus 5KG aan co2 uitstoot plaatsgevonden tijdens deze dienstreis. 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

ImpactCity, het impact ecosysteem in Den Haag, heeft een Startup Ecosystem Stars award gewonnen. Dat 

betekent dat de stad Den Haag erkend wordt als een topspeler in startup ecosystemen wereldwijd. Het 

primaire doel van de reis was om deze prijs in ontvangst te nemen. 

 

Startup Ecosystem Stars is een jaarlijkse bijeenkomst om programma's en organisaties wereldwijd te belonen 

die innovatie in hun regio ondersteunen. Het is een prijsuitreiking die bedoeld is om de beste programma’s van 

's werelds leidende innovatieregio's en -steden te erkennen. De prijscategorieën variëren van de beste 

startupprogramma's in hun klasse tot uitstekende investeringsimpulsen en visionaire overheidsopdrachten. 

 

De uitreiking wordt georganiseerd door de Internationale Kamer van Koophandel (ICC) en Mind the Bridge. 

Vanuit het economische profielcluster Impact is een bezoek aan dit congres waardevol. 

 

 

 



Secundaire doelen van deze reis waren: 

▪ Representatie van de gemeente Den Haag met als doel een signaal af te geven dat de stad Den Haag 

niet alleen het belang inziet van het stimuleren van innovatieve ondernemers, en hier ook succesvol in 

is en als voorbeeld gezien kan worden; 

▪ Den Haag positioneren als een echte “ImpactCity”, dé plek voor ondernemers die willen bouwen aan 

een betere wereld; 

▪ Oriëntatie en kennisvergaring op het gebied van het stimuleren van impact ondernemerschap en 

daaraan gerelateerde onderwerpen die belangrijk zijn voor Den Haag;  

▪ Internationaal netwerk (verder) opbouwen, intensiveren en uitbreiden met overheden van andere 

steden die voorop lopen in het opbouwen en onderhouden van startup ecosystemen. 

 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

Het hoofdkantoor van de Internationale Kamer van Koophandel. 
 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

• CEO bij House of Startups (Luxemburg) 

• Executive Director van Impact Hub Network (Amsterdam) 

• Ateneo Intelectual Property Office (Maleisië) 

• Economic Counciller of Trade bij MATRADE (Maleisië) 

• Founder van Transreport (Londen) 

• Advanced Industries Senior Manager en Advanced Industries Grant Manager van de Colorado Office 
of Economic Development and International Trade (USA) 

• Director of Policy and Research en President van het Global Entrepreneurship Network (Londen) 

• Innovation Advisor en Business Developer and Tech Scaleup Ecosystems bij Mind The Bridge (Milaan) 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

Zowel erkenning als fysiek bewijs van de waarde van het ImpactCity ecosysteem, en daarmee Den Haag als 
innovatieve stad waar startups en scale-ups de ondersteuning genieten die zij nodig hebben om te starten en 
te groeien. 
 
Het evenement bracht ons in contact met andere sterke startup ecosystemen en benadrukte welke elementen 
cruciaal zijn bij het bouwen van een startup ecosysteem. Op veel punten scoort Den Haag goed: denk aan 
mogelijkheden voor innovatief inkopen d.m.v. Startup in Residence, ondersteuningsprogamma’s voor startups, 
kapitaalverstrekkers in de stad. Op andere vlakken is vooruitgang nodig, zoals bijvoorbeeld een betere 
connectie tussen startups/scale-ups en talent. Den Haag heeft bijvoorbeeld geen eigen universiteit, maar ook 
zonder universiteit kunnen we hier stappen in zetten. Gelukkig zijn we daar ook volop mee bezig! Mooi inzicht 
dat we daarmee op de juiste weg zitten. 
 
Een lijst aan relevante, internationale connecties (zie hierboven). 
 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

Nee 


